
 📋  Protokoll  –  Föräldramöte 
 📅  Datum:  20  maj  2025 
 👥  Närvarande:  7  föräldrar  +  tränare 

 🏁  1.  Sammanfattning  av  säsongen  som  varit 

 📌  Seriespel 

 Laget  har  spelat  i  två  serier  –  Mitt  och  Östra  –  vilket  gett  massor  av  matcher  och  bra 
 utvecklingsmöjligheter. 

 🏆  Cuper 

 Vi  har  deltagit  i: 

 ●  Örebrocupen 
 ●  Kopparcupen 
 ●  JVC 

 💪  Träningar  &  utveckling 

 ●  Två  träningar  i  veckan 
 ●  Fys  och  uppvärmning  i  korridoren 
 ●  Fokus  på  rörelse,  samspel  och  glädje 
 ●  Stor  utveckling  hos  hela  laget  under  säsongen  🌟 

 🎉  Aktiviteter  utanför  planen 

 ●  Landskamper 
 ●  Gemensamma  matcher 
 ●  Pizzakväll 
 ●  Utflykt  till  Högsjön 

 👉  Allt  detta  stärker  både  laganda  och  vänskap 

 🍭  Försäljningar  &  kiosk 

 ●  Laget  har  hjälpts  åt  med  kioskpass  och  andra  försäljningsinsatser  under  året  –  stort 
 tack  till  alla  föräldrar  som  bidragit! 

 ●  Fredrik  Lindeus  tackar  för  sig  i  roll  som  Försäljningsansvarig,  tack  för  fint  jobb 
 Fredrik!  Vid  uppstartsmöte  inför  kommande  säsong  behöver  föräldragruppen  se  över 
 ansvarsområden,  så  vi  har  1-3  på  varje  post.  🙌 



 💰  2.  Lagkassan  -  ekonomi 
 ●  Angelica  Berg  ,  Antons  mamma,  är  ny  kassör  för  laget  säsongen  som  kommer.  Tack 

 för  fint  tidigare  jobb  Angelica  Bergquist. 
 ●  Vi  avslutar  säsongen  med  en  balans  på  2  565  kr  i  lagkassan  💼 
 ●  Vid  mötet  diskuteras  behov  av  att  bygga  upp  kassan  för  att  undvika  behov  av 

 försäljningar  med  kort  varsel.  Upplägg  med  att  köpa  sig  fri/betala  kort  för  specifika 
 cuper  diskuteras  som  positivt  och  närvarande  föreslår  en  träningscupsdag  och  fokus 
 på  matigare  kiosker  vid  matcher  för  att  kicka  igång  försäljning.  Tränarna  ser  över 
 möjligheter  med  planhyra  och  återkommer  sen  för  draghjälp  från  föräldrar  med 
 försäljning,  planering  etc. 

 🔜  3.  Inför  kommande  säsong 

 🔁  Spelartrupp 

 ●  Jennie  byter  klubb  till  Hellton  –  vi  önskar  henne  stort  lycka  till!  💐 
 ●  Mille  har  valt  att  sluta  med  handboll,  vi  kommer  sakna  dig  Mille.  💙 

 📅  Seriespel 

 ●  Vi  anmäler  laget  till  Mitt  och  Mittolv 
 ●  Fyra  sammandrag  planeras 
 ●  Resultat  börjar  räknas,  ribban  på  målet  försvinner  och  matcherna  blir  nu 

 2x25min  –  spännande!  💥 

 🏅  Cuper 

 ●  Planen  är  att  delta  i  samma  cuper  som  förra  året,  möjlgen  utbyte  av  Örebrocupen 
 mot  klubbens  egen  cup  som  ska  startas  upp  eller  om  laget  gör  en  egen 
 träningsdagscup  –  mer  info  kommer  när  tränarna  satt  planen. 

 🏋️♀️  Träningar 

 ●  Träningsstart  meddelas  senare 
 ●  Troligen  tre  träningar/vecka,  varav  en  fys. 
 ●  Möjligen  blir  en  träning  i  annan  hall  –  vi  återkommer  med  info  om  plats  och  tider  🕓 

 ○  Vid  mötet  diskuteras  möjlighet  till  samåkning/carpoolexcel  för  träningar  till 
 vintern,  ev  ett  kalkylark  med  rotation. 



 🧃  Kiosk  &  försäljningar 

 Utöver  klubbens  obligatoriska  försäljningar  planeras: 

 ●  IFKs  egen  cup  vid  Lucia  🕯,  vi  kommer  få  jobb  runt  cupen 
 ●  Samordnade  kioskförsäljningar  under  egen  cupdag  och  hemmamatcher  -  vid 

 mötet  diskuterades  att  toast,  mackor,  corny  etc  sålt  bra. 
 ●  Säsongsförsäljningar  ,  t.ex.  ägg  eller  godis  till  påsk  🥚🍬 

 🤝  4.  Avslutning 
 Tack  till  alla  som  deltog  på  mötet  och  för  ert  fina  engagemang!  💙💛 
 Vi  ser  fram  emot  ännu  en  rolig  och  utvecklande  säsong! 

     IFK!  🙌💙 


